
Vergadering maandag 15 mei 
Aanwezig: Janneke, Sebastiaan, Erik, Ricky, Marloes, Gianna  
 
Continu rooster 
 
Dit is besproken op de afgelopen studiedag. Zowel leerlingen, ouders en leerkrachten zijn 
hierover tevreden. Alleen de pauzes van het team zijn een bespreekpunt. Hierbij is 
afgesproken dat er geïnventariseerd wordt wat de wensen van het team zijn omtrent het 
pauzerooster, waarna gekeken zal worden of dit voor iedereen haalbaar is.  
 
Avond4daagse  
 
Het is jammer dat het niet is gelukt om de Avond4daagse vanuit school te organiseren. Dit 
wordt normaal gesproken door ouders georganiseerd. De ouder die dit lang heeft 
georganiseerd is hiermee gestopt; de overname door een nieuwe ouder heeft niet op tijd 
plaatsgevonden voor dit schooljaar. Volgend schooljaar zal dit wel weer opgepakt worden. 
Wellicht dat de link voor de Avond4daagse nog een keer gedeeld kan worden via de Nutsbul. 
Als leerlingen/ouders met een T-shirt van de Nutsschool willen lopen, dan kan dit 
aangevraagd worden bij de directie.   
 
Opening schoolplein 
 
Dit zal half juni (waarschijnlijk 16 juni) plaatsvinden; het wordt groots aangepakt. De vraag 
voor de MR om mee na te denken over wie hiervoor uitgenodigd moet worden. Het idee 
wordt naar voren gebracht om de wethouder uit te nodigen. Misschien dat Bikkel (de 
mascotte van N.E.C.) geregeld kan worden. De Dukenburger komt foto’s maken en een 
interview afnemen. Alle input hierover is van harte welkom. Leden van de MR kunnen dit via 
de mail aan Ricky laten weten (binnen 2 weken).  
 
Formatie 23/24 en taakbeleid 
 
De formatie voor volgend schooljaar is voor 7 groepen. De groepsbezetting voor volgend 
schooljaar is zo goed als rond. Wellicht dat een leerkracht gebruik gaat maken van de 
mobiliteit. Dit kan waarschijnlijk binnen het team opgevangen worden. Er is daarnaast voor 1 
dag een langdurige vervanging aangevraagd. Het rooster voor volgend schooljaar is 
puzzelen, doordat we nu verplicht zijn om op twee momenten drie kwartier gym te geven. Er 
wordt nu onderzocht in hoeverre voor de gym gebruikgemaakt kan worden van de speelzaal 
en het schoolplein.  
 
Momenteel wordt gekeken naar het taakbeleid binnen het team; wie heeft hoeveel uur en 
waaraan kunnen deze besteed worden. Het team heeft ervoor gekozen om af te stappen van 
het gebruik van een eventmanager; dit zal worden opgesplitst in losse evenementen. Door 
middel van een bordsessie zullen de taken over de leerkrachten verdeeld worden. Hierna zal 
ook duidelijk worden of het qua uren lukt om een derde PMR lid te werven voor aankomend 
schooljaar. Het werkverdelingsplan voor aankomend schooljaar is rond; iedere leerkracht 
krijgt 15 minuten per werkdag.  
 

  



Schoolplan 
 
Het concept is naar de MR leden verstuurd. De vakgroepen hebben een 4-jarenplan bij 
directie aangeleverd; dit is nog niet verwerkt in het concept. Er wordt aangegeven dat het 
rekenen nog niet goed naar voren komt in het 4-jarenplan. Dit komt doordat het speerpunt 
van de school momenteel ligt op het taal- en leesonderwijs en we over het algemeen de 
rekendoelen behalen op school. Waarschijnlijk gaat volgend schooljaar een leerkracht de 
opleiding tot rekencoördinator doen. Hierna kan ook een rekenbeleidsplan, met een 
meerjarenplan, opgesteld worden voor het vakgebied rekenen. Ook de vraag waarom de 
parels zijn toegevoegd in het schoolplan; waarom staan ze hier en wat willen we hiermee. 
Ricky geeft aan dat vanuit hier makkelijk een poster gemaakt kan worden, met een overzicht 
van de parels binnen de school. Feedback vanuit MR: wat betekent bepaalde vaktaal en hoe 
moeten we dit duiden.  
Daarnaast zit de Nutsschool qua leerlingenaantal onder de opheffingsnorm van scholen. 
Conexus is in samenwerking met de gemeente verschillende scenario’s aan het 
onderzoeken, waarbij basisscholen samengevoegd zullen gaan worden. Dit zal niet op korte 
termijn gebeuren.  
Verdere feedback/input mag binnen twee weken bij Ricky aangeleverd worden.  
 
Planning vergaderingen volgend schooljaar 
 
Deze wordt zo snel mogelijk opgesteld voor volgend schooljaar. Hiervoor zullen dezelfde 
termijnen aangehouden worden als dit schooljaar, met ook weer de eerste en laatste 
vergadering fysiek en de vier ertussen online. Wanneer de planning compleet is zal het 
worden aangeleverd bij Ricky en de OR.  
 
Samenwerking 
 
We zijn er samen verantwoordelijk voor dat er een positieve en constructieve samenwerking 
plaatsvindt binnen de MR. Hiervoor kan het helpend zijn om het MR reglement aan te 
passen voor volgende keer. Dit wordt binnen de MR gedeeld en op de agenda gezet voor 20 
juni.  
 
Laatste MR vergadering 20 juni 
 
Deze wordt waarschijnlijk weer samen met de OR georganiseerd. Als dit vaststaat, dan is het 
fijn wanneer hier een thema/doel voor vastgezet kan worden.  
 
Highlights Nutsbul 
 

 
• De opening van het schoolplein en de organisatie hiervan zijn besproken. 
• De organisatie van de Avond4daagse is besproken. 
• De formatie en het taakbeleid voor volgend schooljaar zijn besproken. 
• Het concept schoolplan is bekeken en wordt verder aangevuld. 

 


